

南亞路德會沐恩中學

中一候補學位申請(二零二六年九月入學)

派表及收表 時間	2026 年 7 月 7 日(星期二)
	上午 8:45 – 上午 11:15

一、申請資格：

- 學生操行及各科成績必須達 B 級或以上

二、遞交文件：

- 本校申請表格(可從本校網站下載或於 2026 年 7 月 7 日指定時間內到本校索取)
- 小五及小六的成績表副本
- 身份證副本
- 相片(証件相)一張
- 其他：例如獎狀副本(如有)

三、申請辦法

- 請於上述日期及時間**親身**到本校遞交以上申請文件
- 請帶備以下文件**正本**作查閱之用：
 - 小五及小六的成績表正本
 - 身份證正本
 - 中一派位證正本

四、筆試及面試安排：

- 本校設有兩場筆試，時間分別為 2026 年 7 月 7 日
上午 9:30 及 上午 11:30。申請者只需出席其中一場。
- 筆試內容包括：中文、英文及數學三科。
- 通過筆試並符合資格之申請者，將獲安排參加面試。
- 面試日期為 2026 年 7 月 7 日至 7 月 8 日，詳情將於筆試後通知。
- 面試以英語及廣東話進行。
- 若申請人缺席筆試或面試，本校**不會**安排補考。

五、結果通知：

- 本校將於 2026 年 7 月 13 日前透過**電話通知**獲取錄之申請者
- 未獲取錄者將不另行通知，敬請見諒。

六、注意事項

- 所有資料必須真確無誤，如有不實，校方有權取消申請資格。
- 所提交之文件概不退還。
- 校方保留最終決定權。

七、查詢

- 如對中一學位申請有任何查詢，請於辦公時間內致電 26673129 聯絡本校校務處。

SALEM-Immanuel Lutheran College

Application for S1 Transfer Students

(Admission in September 2026)

Distribution and Collection of Forms	July 7, 2026 (Tuesday)
	8:45 a.m. – 11:15 a.m.

1. Application Requirements:

- **Grade B or above** in conduct and all academic subjects

2. Documents to be submitted:

- copies of the applicant's Primary 5 and Primary 6 report cards
- a copy of the applicant's ID card
- one recent photo (passport size)
- Others: e.g. copies of the applicant's awards and certificates of extra-curricular activities

3. Application Procedure

- Applicants are required to submit the above application documents **in person** at the school during the specified dates and times.
- Please bring the following **original documents** for verification:
 - original copy of the applicant's Primary 5 and Primary 6 report cards
 - the applicant's ID card
 - original copy of the allocation slip

4. Written Test and Interview Arrangements

- The school will conduct two written test sessions on 7 July 2026 at **9:30 a.m. and 11:30 a.m.** Applicants are required to attend **one** session only.
- The written test will cover Chinese, English, and Mathematics.
- Applicants who perform satisfactorily in the written test and meet the selection criteria will be invited for an interview.
- Interviews will be held from 7 July to 8 July 2026. Details will be announced after the written test.
- Interviews will be conducted in English and Cantonese.
- **No make-up arrangements** will be made for applicants who are absent from the written test or interview.

5. Result Notification

- Successful applicants will be notified **by phone** on or before 13 July 2026.
- Applicants who are not selected will not receive separate notification.
Thank you for your understanding.

6. Important Notes

- All information provided must be accurate and complete. The school reserves the right to disqualify any application containing false information.
- All submitted documents will not be returned.
- The school reserves the right of final decision.

7. Enquiries

- For enquiries regarding S1 admission applications, please contact the School Office at 2667 3129 during office hours.



SALEM-Immanuel Lutheran College 南亞路德會沐恩中學
Application Form for S.1 Transfer Students (Admission in September 2026)

中一候補學位申請表 (二零二六年九月入學)

近
照

Name of Student (English) (Chinese)

學生姓名: (英文) (中文)

Sex (STRN)

性別: 學生編號:

Date of Birth Year Month Day Age Place of Birth

出生日期: 年 月 日 年齡: 出生地點:

Address

地址:

Telephone Number (Home) (Mobile)

聯絡電話: (住所) (手提)

Name of Primary School School Allocated

就讀小學名稱: 派往中學名稱:

Official Use
Only
只供
校方填寫

Academic Results/Conduct 學業成績/操行	Primary Five 五年級			Primary Six 六年級		
	Term 1 學期(1)/上學期	Term 2 學期(2)/下學期	Term 3* 學期(3)*	Term 1 學期(1)/上學期	Term 2* 學期(2)/下學期	Term 3* 學期(3)*
Chinese 中文						
English 英文						
Mathematics 數學						
General Studies 常識						
Conduct 操行						

*If Applicable
如適用

	Name (not more than 2 items) 名稱 (請列舉不多於兩項)	Level/Award/Position 級別/獎項/崗位	Organizer/ Awarding Institution 主辦機構/頒發機構	Period 期間
Services 服務				
Activities 活動				
Awards 獎項				

Strengths (not more than 3 items) 優點/專長 (請列舉不多於三項)	Weaknesses (not more than 3 items) 須改進之處 (請列舉不多於三項)
1.	1.
2.	2.
3.	3.

Relatives Studying in this School 正在本校就讀之親屬 / Parents Studied in this School 曾就讀本校之家長:

Name Current Class / Years Attended Relationship
姓名: 現時班級/曾就讀年份: 與申請人之關係:

Did you apply to our school for S.1 Discretionary Places this year? Yes, application no. No
本年度是否曾申請本校之中一自行分配學位? 曾, 申請編號: 否

I declare that the information provided in this form is true and accurate.
本人現謹聲明, 在本表格所填報的所有資料, 據本人所知及所信, 均屬真確無誤。

Parent's/Guardian's Signature Date

家長 / 監護人簽署: 日期:

For School Use Only:

校方專用：

Remarks:

備註：

Accepted

取錄

☐

Waiting

後備

☐

Not Accepted

不取錄

☐

Teacher-in-charge:

負責老師：_____

Teacher-in-charge:

負責老師：_____

Please note that the information collected on this form will be processed by persons authorized by SALEM-Immanuel Lutheran College and will be destroyed as soon as the admission exercise is completed.

請注意：表格內的資料只會由本校授權的人員處理，一旦招生工作完成便會立即銷毀。